
Έκτακτη συνεδρίαση του δημοτικού Συμβουλίου Καλαμπάκας.

Πραγματοποιήθηκε, την Κυριακή το απόγευμα, έκτακτη συνεδρίαση του Δημοτικού
Συμβουλίου Καλαμπάκας με σκοπό την ενημέρωση του σώματος από τον Δήμαρχο σχετικά
με τις εξελίξεις για την κατάργηση της Δημοτικής Αστυνομίας και τις απολύσεις του
προσωπικού.  

  

Το πολυνομοσχέδιο αναμένεται να ψηφιστεί την Τετάρτη.
O Δήμαρχος, ανοίγοντας την συζήτηση, είπε:
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Έκτακτη συνεδρίαση του δημοτικού Συμβουλίου Καλαμπάκας.

''Το καμπανάκι στην Τ.Α. χτυπάει πένθιμα και πρέπει αν αντιδράσουμε,''καισυνέχισε..η Τ. Α τον τελευταίο καιρό βάλλεται πανταχόθεν και σε όλα τα επίπεδα, όπωςκαταργήσεις υπηρεσιών , μειώσεις μισθών , κατάργηση αμοιβής δημοτικώνσυμβούλων.Ο δήμος δεν μπορεί να ανταποκριθεί στις ανάγκες των πολιτών''.Μάθαμε ότι σκέφτονται να βάλουν επίτροπο σε κάθε δήμο που θα συντάσσειπροϋπολογισμό, δεν ξέρω πως θα αντιμετωπίσουμε την κατάσταση, γι' αυτό και ησημερινή συνεδρίαση, να εκτιμήσουμε που πάμε και τι κάνουμε ....», κατέληξε ο κ.Σακελλαρίου.Στη συνέχεια το λόγο πήραν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι οι οποίοι συμφώνησαν να θέσουν τιςπαραιτήσεις τους στη διάθεση των υπευθύνων.
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